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ORDER FORM – TARGET AWARDS
FORMULAIRE DE COMMANDE – RECOMPENSES CIBLES
High value awards / Distinctions haute valeur

These awards are attributed for the scores set out in the following rounds: 60m Round (72 Arrows), Half 1440 Round, 900 Round, 25m Indoor and 18m Indoor.
Ces distinctions sont attribuées pour les scores établis dans les épreuves suivantes: Epreuve 60m (72 Flèches), Demie Epreuve 1440, Epreuve 900, Tir en salle 25m et Tir en salle 18m.

Those awards are free of charge. We draw your attention on the fact that we need to have the name or description, place and exact date of the tournament together with the scorecards, as well as the name and gender of the competitor. 

The member association of 
 confirms that the Tournament was shot under World Archery rules and in accordance with World Archery administration regulations (Rule 6.4).
Ces distinctions sont gratuites. Nous attirons votre attention sur le fait que nous avons besoin du nom, du lieu et de la date du tournoi ainsi que des feuilles de scores, du nom et du sexe de l’archer.

L’association membre de 
confirme que le tournoi a été organisé suivant les règlements de tir et administratifs de World Archery (Règle 6.4).
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